

សេចក្តីប្រកាសព័ត៌មាន

ថ្ងៃទី ១១ ខែមិថុនាឆ្នាំ ២០២០

ទំនាក់ទំនង៖ Alejandra (Alex) Basquez, Director, Department of Human Resources ( មន្ទីរធនធានមនុស្ស), 562.570.6140, [Alex.Basquez@longbeach.gov](mailto:Alex.Basquez@longbeach.gov)

សម្រាប់សេចក្តីប្រកាសជាបន្ទាន់

**ប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងបានតែងតាំងលោកស្រី Linda F. Tatum ជា  
អនុប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុង**



ថ្ងៃនេះលោកប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុង Tom Modica បានប្រកាសតែងតាំង Linda F. Tatum ឱ្យកាន់តួនាទីជាអនុប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុង។ ប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងបានធ្វើការតែងតាំងបន្ទាប់ពីដំណើរការជ្រើសរើសនិងសំភាសន៍បេក្ខជនជាច្រើន។ ផ្នែកទី 301 នៃធម្មនុញ្ញទីក្រុងផ្តល់សិទ្ធិអំណាចដល់អ្នកគ្រប់គ្រងក្រុងក្នុងការតែងតាំងអនុប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងហើយការតែងតាំងនេះអាស្រ័យលើការបញ្ជាក់ពីក្រុមប្រឹក្សាក្រុងទៀត។ ក្រុមប្រឹក្សាក្រុងនឹងពិចារណាអំពីការគាំទ្រការតែងតាំងនេះនៅឯកិច្ចប្រជុំនាពេលខាងមុខ។

លោកម៉ូនីកាបានមានប្រសាសន៍ថា "លឿនជាងគឺជាអ្នកឈានមុខគេក្នុងការកសាងសង្កាត់និងកន្លែងល្អៗនៅក្នុងទីក្រុងរបស់យើងដែលផ្តល់នូវគុណភាពជីវិតខ្ពស់និងគាំទ្រសេចក្តីត្រូវការផ្សេងៗរបស់សហគមន៍របស់យើង។ ទ្រព្យសម្បត្តិនៃចំណេះដឹងនិងវិធីសាស្ត្រក្នុងការគិតប្រកបដោយភាពវាងវៃនិងភាពជាអ្នកដឹកនាំរបស់លឿនជានឹងជួយយើងឱ្យឆ្លងកាត់ពេលវេលាដ៏លំបាកនិងប្រែក្លាយវាឱ្យទៅជាឱកាសសម្រាប់អ្នករស់នៅអាជីវកម្មនិងកម្មកររបស់យើង។"

អនុប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងគាំទ្រដល់ប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងនិងមុខងារផ្សេងៗទៀតនៅក្នុងការិយាល័យប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុង។ ធម្មនុញ្ញទីក្រុងបានចាត់អនុប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងនឹងត្រូវផ្តល់សិទ្ធិអំណាចឱ្យអនុវត្តមុខងារទាំងអស់របស់អ្នកគ្រប់គ្រងក្រុងក្នុងករណីដែលអ្នកគ្រប់គ្រងក្រុងអវត្តមានឬមានពិការភាព។

បច្ចុប្បន្ននេះលោកស្រី Tatum ជានាយកផ្នែកសេវាកម្មអភិវឌ្ឍន៍សម្រាប់ទីក្រុងឡុងប៊ិចហើយក្នុងមុខងារនេះលោកស្រីមើលការខុសត្រូវលើការធ្វើគម្រោងផែនការ ការធានាសុវត្ថិភាពដល់អគារ ការអនុវត្តន៍ច្បាប់កូដ សេវាកម្មលំនៅដ្ឋាននិងអ្នកជិតខាងក៏ដូចជាសាជីវកម្មវិនិយោគសហគមន៍ឡុងប៊ិច (Long Beach Community Investment Corporation) ដែលផ្តល់ថវិកាសម្រាប់អភិវឌ្ឍលំនៅដ្ឋាននៅក្នុងសហគមន៍ដែលមានតម្លៃសមរម្យ។ សមិទ្ធិផលសំខាន់ៗមួយចំនួនក្នុងកំឡុងពេលដែលលោកស្រីកាន់កាប់មន្ទីរសេវាកម្មអភិវឌ្ឍន៍រួមមាន៖

- ផ្តល់មូលនិធិដល់ផ្ទះថ្មីតម្លៃថោករាប់រយកន្លែងនៅទូទាំងទីក្រុងតាមរយៈសាជីវកម្មវិនិយោគសហគមន៍ឡុងប៊ិច។

- កម្រិតដែលមិនធ្លាប់មានពីមុននៃការអភិវឌ្ឍថ្មីៗនៅកណ្តាលទីក្រុងឡុងប៊ិចរួមទាំងការអភិវឌ្ឍអគារប្រើប្រាស់ចម្រុះនិងអគារលំនៅដ្ឋានរាប់ពាន់ព្រមទាំងបន្ទប់សណ្ឋាគារនិងកន្លែងពាណិជ្ជកម្ម។
- ការយល់ព្រមពីក្រុមប្រឹក្សាក្រុងលើគម្រោងផែនការប្រើប្រាស់ដីធ្លីនិងរចនាប្លង់ទីក្រុងដែលត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពដែលនឹងណែនាំការអភិវឌ្ឍក្នុងទីក្រុងក្នុងរយៈពេល 20 ឆ្នាំខាងមុខ។
- ការធ្វើគម្រោងសុំសិទ្ធិនិងសាងសង់អគារសាលាក្រុងថ្មីនិងទទួលសិទ្ធិក្នុងការអភិវឌ្ឍពាក់កណ្តាលប្តូរឯកជន។
- ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពលើបទប្បញ្ញត្តិអភិរក្សប្រវត្តិសាស្ត្រនិងការចាប់ផ្តើមឡើងវិញនូវការទទួលស្គាល់និងផ្តល់កិត្តិយសដល់កន្លែងប្រវត្តិសាស្ត្ររបស់ទីក្រុងនិងកិច្ចសន្យា Mills Act។
- ការអភិវឌ្ឍផែនការជាក់លាក់សម្រាប់តំបន់ Midtown និងតំបន់ Southeast។
- ការសិក្សានិងធ្វើគម្រោងប្រើប្រាស់ឡើងវិញនូវទីតាំងអតីតរបស់ក្រុមហ៊ុនប៊ូអ៊ីងប្រភេទ C-17 ដែលជាផែនការជាក់លាក់នៃច្រករបៀង Globemaster។

លោកស្រី Tatum បានមានប្រសាសន៍ថា “ក្នុងអំឡុងពេល ៥ ឆ្នាំរបស់ខ្ញុំដែលជាផ្នែកមួយនៃគ្រួសារឡុងប៊ិចខ្ញុំបានឃើញថាការងារជាច្រើនបានសម្រេចនៅពេលដែលមានអ្នកដឹកនាំរឹងមាំនិងក្រុមដែលខិតខំប្រឹងប្រែងធ្វើការជាមួយគ្នា។ ខ្ញុំមានសេចក្តីរំភើបណាស់ចំពោះឱកាសបម្រើដល់ទីក្រុងឡុងប៊ិចក្នុងនាមជាអនុប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងហើយខ្ញុំដឹងថាដោយមានការសហការពីសហគមន៍ការខិតខំនិងការលះបង់យើងអាចជំនះរាល់ឧបសគ្គបច្ចុប្បន្នរបស់យើងនិងបន្តកសាងទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យមួយ។”

លោកស្រី Tatum ទទួលបានសញ្ញាបត្រអនុបណ្ឌិតផ្នែកគម្រោងផែនការទីក្រុងនិងតំបន់និងមានបទពិសោធន៍ជាង 30 ឆ្នាំក្នុងការធ្វើគម្រោងផែនការវិស័យឯកជននិងសាធារណៈ។ លោកស្រីបានចាប់ផ្តើមធ្វើការជាមួយទីក្រុងឡុងប៊ិចជាប្រធានការិយាល័យគម្រោងផែនការក្នុងឆ្នាំ 2015 និងត្រូវបានតែងតាំងជានាយកមន្ទីរសេវាកម្មអភិវឌ្ឍន៍នៅឆ្នាំ 2018។ មុនពេលបម្រើការនៅឡុងប៊ិចលោកស្រីបានបម្រើការងារជាប្រធានស្តីទីនៃការអភិវឌ្ឍន៍សេដ្ឋកិច្ចនិងសហគមន៍និងជាអ្នកគ្រប់គ្រងផែនការសម្រាប់ទីក្រុង Inglewood។ ក្នុងតំណែងនេះលោកស្រីបានគ្រប់គ្រងការអភិវឌ្ឍឡើងវិញនៃវេទិកា Forum និងគម្រោង Hollywood Park Tomorrow ដែលជាគម្រោងប្រើប្រាស់ចម្រុះ 300 ហិចតាដែលរួមមានអគារលំនៅដ្ឋានចំនួន 3,000 បន្ទប់ឧទ្យាន 30 ហិចតាកន្លែងលក់ 600,000 ហ្វីតការ៉េនិងកីឡដ្ឋាន

បាល់ទាត់និងស្ពាតថ្មីដែលមានកន្លែងអង្គុយចំនួន 80,000 កៅអី។ លោកស្រីក៏ធ្លាប់បម្រើការនៅទីក្រុង Culver City និង Santa Ana ផងដែរ។

លោកស្រី Rebecca (Becky) Guzman Garner ដែលបានបំពេញតួនាទីជាអនុប្រធានស្តីទីគ្រប់គ្រង ក្រុងមិនមែនជាបេក្ខជនសម្រាប់តំណែងអចិន្ត្រៃយ៍ទេ។

លោក Modica បានមានប្រសាសន៍ថា “ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណដល់ Becky ដែលបានជួយនិងធ្វើ ការងារដែលគួរអោយកត់សំគាល់ក្នុងកំឡុងពេលផ្លាស់ប្តូរនេះ។ គាត់បានជួយយ៉ាងខ្លាំងជាពិសេសនៅ ពេលយើងកំពុងឆ្លងកាត់គ្រាលំបាកទាំងនេះ។”

លោកប្រធានគ្រប់គ្រងក្រុងរំពឹងថានឹងប្រកាសតែងតាំងមុខតំណែងសំខាន់ៗមួយចំនួនផ្សេងទៀតនៅ ដើមសប្តាហ៍ក្រោយ។

**អំពីទីក្រុងឡងប៊ិច**

ជាទីលំនៅដ្ឋាននៃប្រជាជនប្រមាណ ៤៨០,០០០ នាក់ទីក្រុងឡងប៊ិចបានទទួលពានរង្វាន់និងជាទីក្រុង ថ្មីប្រឌិតដែលផ្តល់ជូននូវភាពសំបូរបែបនៃពិភពលោកខណៈពេលដែលរក្សាលក្ខណៈបុគ្គលនិងដេ លបង្កើតឡើងពីសង្កាត់ផ្សេងៗពីគ្នាដែលបានផ្តុំនៅតាមបណ្តោយឆ្នេរសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក។ ក្នុងនាមជាទី ក្រុងដែលមានសេវាកម្មពេញលេញទីក្រុងឡងប៊ិចជាលំនៅដ្ឋានរបស់នាវា Queen Mary, អាងចិញ្ចឹម ត្រីនៃមហាសមុទ្រប៉ាស៊ីហ្វិក (Aquarium of the Pacific), សារមន្ទីរនិងរោងកុនជាច្រើន, សាលារៀន ដែលត្រូវបានវាយតម្លៃខ្ពស់, អាកាសយានដ្ឋានឡងប៊ិច, កំពង់ផែឡងប៊ិច ក៏ដូចជាមន្ទីរផ្សេងៗដែលបា នទទួលពានរង្វាន់ជាច្រើនដូចជាមន្ទីរសុខាភិបាល មន្ទីរឧទ្យានការកំសាន្តនិងសមុទ្រ មន្ទីរសេវាកម្ម អភិវឌ្ឍន៍ និងមន្ទីរផ្សេងៗទៀត។ ទីក្រុងនេះក៏មានសាកលវិទ្យាល័យនិងមហាវិទ្យាល័យដែលត្រូវបាន ការគោរពខ្ពស់ ក៏ដូចជាកន្លែងចិញ្ចឹមសត្វជាប្រវត្តិសាស្ត្រចំនួន២ មន្ទីរពេទ្យ៥ ទីតាំង៥សម្រាប់លេង ហ្គោល ស្ទួន១៧០ ឆ្នេរសមុទ្រជាច្រើនម៉ាយល័ម៉ា ផ្លូវសម្រាប់ជិះកង់ និងកម្មវិធីជិះកង់ដែលមានការ ចែករំលែក។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីទីក្រុងឡងប៊ិចសូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ <http://longbeach.gov/>។ សូម  
តាមដានទីក្រុងឡងប៊ិចនៅលើបណ្តាញសង្គមសម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗនៅលើ [ហ្វេសប៊ុក](#) [ផ្លីតធី](#)  
[Instagram](#) និង [យូធូប](#)។

# # #